

THE SENATE

LE SÉNAT

Thursday, April 29, 1869

Le jeudi 29 avril 1869

The Speaker took the chair at three o'clock p.m.

After routine,

The following petitions were severally brought up and laid on the table:

By the **Hon. Mr. Blake**, of George Leask and others, of the County of Norfolk, praying that the "Export duty on Logs," &c., "may be repealed."

By the **Hon. Mr. Flint**, of William Lang and others, for removing the obstructions to the navigation of the Ottawa River, &c., &c.

By the **Hon. Mr. Leslie**, of *La Banque du Peuple*, of Montreal, for a continuation of their charter.

By the **Hon. Mr. Sanborn**, of Thomas Locke, M.P.P., and others, of Stanstead, for an imposition of a duty upon all foreign-grown hops imported into Canada, and for protecting those grown in this Dominion.

By the **Hon. Mr. Sanborn**, of Mines Clarke and others, for a duty on foreign hops, &c., &c.

By the **Hon. Mr. Benson**, of James Livingston and others, masters and owners of vessels navigating Lakes Huron and Michigan, praying that steps may be taken to have the harbours of Kincardine and Chantry Island put in a position to afford greater protection to life and property exposed on Lake Huron.

By the **Hon. Mr. Benson**, of John Ptolemy and others, of the County of Wentworth, praying that a duty may be imposed on all foreign grown hops when imported into Canada.

By the **Hon. Mr. Ferrier**, of Alexander Miller, a permanent Sessional Messenger of the late Legislative Council, praying for compensation in consequence of the loss of his situation.

By the **Hon. Mr. Tessier**, of Pierre Allard and others, of the County of Bonaventure, praying that the 14th paragraph of the 13th section of the Fisheries Act, may be amended by being repealed, wholly or partially.

Le Président occupe le fauteuil à trois heures de l'après-midi.

Après les affaires courantes,

Les pétitions suivantes sont présentées et déposées:

Par l'honorable **M. Blake**; de George Leask et autres, du comté de Norfolk, demandant la suppression des droits de douane à l'exportation du bois en grume, etc.

Par l'honorable **M. Flint**; de William Lang et autres, demandant la suppression des obstacles gênant la navigation sur la rivière Outaouais, etc.

Par l'honorable **M. Leslie**; de la Banque du Peuple, de Montréal, demandant le renouvellement de sa charte.

Par l'honorable **M. Sanborn**; de Thomas Locke, député, et autres, de Stanstead, demandant l'imposition d'un droit de douane sur tous les houblons étrangers importés au Canada et la protection de ceux qui sont cultivés dans la Puissance.

Par l'honorable **M. Sanborn**; de Mines Clarke et autres, demandant l'imposition d'un droit sur les houblons étrangers, etc.

Par l'honorable **M. Benson**; de James Livingston et autres, maîtres et propriétaires de vaisseaux naviguant sur les lacs Huron et Michigan, demandant que l'on prenne des mesures pour que les ports de Kincardine et Chantry Island soient à même d'assurer une plus grande protection des personnes et biens sur le lac Huron.

Par l'honorable **M. Benson**; de John Ptolemy et autres, du comté de Wentworth, demandant l'imposition d'un droit de douane sur tous les houblons étrangers importés au Canada.

Par l'honorable **M. Ferrier**; de Alexander Miller, messenger sessionnel permanent de l'ancien Conseil Législatif, réclamant une indemnisation pour la perte de sa situation.

Par l'honorable **M. Tessier**; de Pierre Allard et autres, du comté de Bonaventure, demandant que le paragraphe 14 de l'article 13 de la Loi sur les pêcheries soit modifié ou révoqué.